
PROTOKÓŁ Nr RG.0002.6.2019 

z  VI SESJI RADY GMINY KOBIÓR 

z dnia 30 maja 2019r. 

 

Obrady prowadził Przewodniczący Rady Przemysław Sawicki. Otworzył on sesję, 

przywitał zebranych i stwierdził  prawomocność obrad – obecnych 15 radnych.  

W posiedzeniu uczestniczyli również Eugeniusz Lubański – Wójt, Gabriela Zając – Skarbnik 

Gminy – lista obecności w załączeniu. 
 

Przewodniczący przedstawił porządek obrad: 
 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie wymaganego kworum.    

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z sesji, z dnia 27.03.2019r. 

4. Sprawozdanie Wójta z działalności w okresie międzysesyjnym. 

5. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Kobiór na 2019 rok. 

6. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na 

lata 2019 -2026.  

7. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie przekazania środków finansowych na 

Fundusz Wsparcia Policji. 

8. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Regulaminu udzielania dotacji celowej 

na dofinansowanie z budżetu Gminy Kobiór inwestycji związanych ze zmianą systemu 

ogrzewania na ogrzewanie proekologiczne w budynkach mieszkalnych jednorodzinnych na terenie 

Gminy Kobiór. 
9. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie uzgodnienia przeprowadzenia zabiegów 

ochronnych drzew i krzewów uznanych za pomniki przyrody na terenie parku 

otaczającego Zameczek Myśliwski Promnice. 

10. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości  

z przeznaczeniem pod drogę. 

11. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umów  

z dotychczasowymi dzierżawcami gruntów stanowiących własność Gminy Kobiór.  

12. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w  sprawie  Wieloletniego Planu Rozwoju i Modernizacji 

Urządzeń Wodociągowych i Urządzeń Kanalizacyjnych w Gminie Kobiór na lata  

2018 -2025 przedłożonego przez Rejonowe Przedsiębiorstwo Wodociągów i  Kanalizacji 

w Tychach S.A. 
13. Sprawy bieżące. 

14. Interpelacje, zapytania i wnioski. 

15. Zakończenie obrad.  

 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

 

3. Przyjęcie protokołu z sesji, z dnia 27.03.2019r. 

 

Protokół został przyjęty jednogłośnie, bez uwag.  

 

4. Sprawozdanie Wójta z działalności w okresie międzysesyjnym. 

 

Wójt przedstawił najważniejsze sprawy, jakie miały miejsce w czasie od poprzedniej sesji.  

 

Przewodniczący Rady nawiązał do informacji Wójta w sprawie potrzeby rozpatrzenia przez 

komisje możliwości uregulowania spraw formalnych związanych z dalszym 
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funkcjonowaniem Muzeum Regionalnego „Smolarnia”. Przypomniał, że sprawa ta była już 

omawiana na posiedzeniu Komisji Kultury, Oświaty i Zdrowia. Komisja ustosunkowała się 

pozytywnie do przejęcia muzeum przez gminę, za pośrednictwem domu kultury.  

Wójt poinformował, że przejęcie muzeum nie wchodzi w rachubę ze względu na sprawy 

własnościowe. W związku z tym należałoby zaprosić właścicieli budynku oraz 

przedstawicieli Stowarzyszenia „Smolarnia” i wspólnie z komisją  wypracować jakieś 

stanowisko w sprawie wieloletniej dzierżawy lub użyczenia, co umożliwiłoby w przyszłości 

starania o środki zewnętrzne na remont i bieżące utrzymanie muzeum. 

 

5. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Kobiór  

na 2019 rok. 

 

Skarbnik Gminy poinformowała, że uległ zmianie załącznik do uchwały – zestawienie 

planowanych kwot dotacji udzielanych z budżetu gminy, w rozdziałach 851 – ochrona 

zdrowia oraz 921 – kultura i ochrona dziedzictwa narodowego. W ramach rozdz. 851 

zabezpieczono środki na przeciwdziałanie alkoholizmowi. O środki te mogą ubiegać się 

również jednostki budżetowe, jak np. szkoła. Własnej jednostce budżetowej gmina nie może 

udzielić dotacji.  

W związku z tym zmniejszono kwotę dotacji w rozdz. 851 i zwiększono plan finansowy 

szkoły, z przeznaczeniem na realizację zadań wynikających z gminnego programu 

profilaktyki  

i rozwiązywania problemów alkoholowych.  

W styczniu br. uchwałą Rady została przyznana kwota 95.000 zł na remont łazienek w domu 

kultury, co nie zostało uwzględnione w planie dotacji – rozdz. 92109.  

Przedstawione zmiany nie mają wpływu na uchwałę budżetową, aktualizują jedynie  

zestawienie planowanych kwot dotacji. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów – J. Mazur przedstawił pozytywną opinię 

Komisji w sprawie projektu uchwały. 

W wyniku głosowania przeprowadzonego przez Przewodniczącego Rady uchwała została 

podjęta jednogłośnie 

 

6. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej na lata 2019 -2026.  

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów przedstawił pozytywną opinię Komisji w 

sprawie projektu uchwały. 

W wyniku głosowania przeprowadzonego przez Przewodniczącego Rady uchwała została 

podjęta jednogłośnie 

 

7. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie przekazania środków finansowych na 

Fundusz Wsparcia Policji. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów przedstawił pozytywną opinię Komisji w 

sprawie projektu uchwały. 

W wyniku głosowania przeprowadzonego przez Przewodniczącego Rady uchwała została 

podjęta jednogłośnie 
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8. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Regulaminu udzielania 

dotacji celowej na dofinansowanie z budżetu Gminy Kobiór inwestycji 

związanych ze zmianą systemu ogrzewania na ogrzewanie proekologiczne w 

budynkach mieszkalnych jednorodzinnych na terenie Gminy Kobiór. 

 

Przewodniczący Rady odczytał w/ w Regulamin i zaproponował zmianę zapisów: 

§ 1 ust. 2   

„Dotacji, o której mowa w ust. 1, udziela się na dofinansowanie kosztów realizacji inwestycji 

polegającej na zmianie systemu ogrzewania zasilanego piecami lub kotłami c. o. na paliwo 

stałe do klasy 4, na ogrzewanie ekologiczne” zastąpić „… na paliwo stałe do klasy 5 …” 

§ 1 ust. 5f 

„Stare źródło ciepła – rozumie się przez to niskowydajny i nieekologiczny kocioł centralnego 

ogrzewania na paliwo stałe oraz inne źródło ciepła z możliwością spalania odpadów stałych  

o klasie mniejszej niż 4” zastąpić … „o klasie mniejszej niż 5”.   

 

Radny Z. Jaromin zaproponował dołączenie przedmiotowego Regulaminu do Informatora 

Gminy Kobiór aby mogli się z nim zapoznać wszyscy mieszkańcy. 

Wójt odpowiedział, że jest to możliwe. Dodał, że dofinansowanie z budżetu gminy można 

łączyć z dofinansowaniem z innych programów, np. „Czyste powietrze”, WFOŚ, czy PGNiG.  

 

Radna P. Myszor poinformowała, że łączna wartość dotacji nie może przekroczyć 100% 

inwestycji.  

 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej, Komunalnej i Rolnictwa – B. Szpak 

poinformował, że Komisja zaopiniowała pozytywnie projekt przedmiotowej uchwały. 

 

W wyniku głosowania przeprowadzonego przez Przewodniczącego Rady uchwała została 

podjęta jednogłośnie 

  

9. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie uzgodnienia przeprowadzenia 

zabiegów ochronnych drzew i krzewów uznanych za pomniki przyrody na terenie 

parku otaczającego Zameczek Myśliwski Promnice. 

 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej, Komunalnej i Rolnictwa poinformował, 

że Komisja zaopiniowała pozytywnie projekt przedmiotowej uchwały. 

 

W wyniku głosowania przeprowadzonego przez Przewodniczącego Rady uchwała została 

podjęta jednogłośnie 

 

10. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie 

nieruchomości z przeznaczeniem pod drogę. 

 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej, Komunalnej i Rolnictwa poinformował, 

że Komisja zaopiniowała pozytywnie projekt przedmiotowej uchwały. 

 

W wyniku głosowania przeprowadzonego przez Przewodniczącego Rady uchwała została 

podjęta jednogłośnie 
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11. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umów  

z dotychczasowymi dzierżawcami gruntów stanowiących własność Gminy 

Kobiór.  

 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej, Komunalnej i Rolnictwa poinformował, 

że Komisja zaopiniowała pozytywnie projekt przedmiotowej uchwały. 

 

W wyniku głosowania przeprowadzonego przez Przewodniczącego Rady uchwała została 

podjęta jednogłośnie 

 

12. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w  sprawie  Wieloletniego Planu Rozwoju 

i Modernizacji Urządzeń Wodociągowych i Urządzeń Kanalizacyjnych w Gminie Kobiór 

na lata 2018 -2025 przedłożonego przez Rejonowe Przedsiębiorstwo Wodociągów 

i Kanalizacji w Tychach S.A. 
 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej, Komunalnej i Rolnictwa poinformował, 

że Komisja zaopiniowała pozytywnie projekt przedmiotowej uchwały. 

 

W wyniku głosowania przeprowadzonego przez Przewodniczącego Rady uchwała została 

podjęta jednogłośnie 

 

13. Sprawy bieżące. 

 

Wójt przekazał na ręce Przewodniczącego Rady Raport o stanie gminy Kobiór za 2018 rok. 

Poinformował, że zgodnie z ustawą o samorządzie gminnym istnieje obowiązek opracowania 

takiego raportu i przekazania go Radzie Gminy w terminie do 31 maja każdego roku.  

Wójt odczytał wstęp do raportu, skierowany do mieszkańców Kobióra, w którym przedstawił 

najważniejsze zadania zrealizowane w 2018r. 

 

Radny C. Świerkot zwrócił uwagę, że na chodniku przed Urzędem Gminy parkowane są 

samochody, co utrudnia poruszanie się pieszych.   

Wójt odpowiedział, że sprawa ta była już sygnalizowana. na skutek czego zostały 

wyznaczone, liniami ciągłymi, miejsca parkingowe. Zdarza się jednak, że parking jest zajęty i 

osoby chcące skorzystać z bankomatu pozostawiają samochody na chodniku. Być może 

problem ten uda się rozwiązać poprzez dodatkowe tablice informacyjne lub odczyt 

monitoringu i wyciągnięcia konsekwencji wobec kierowców.  

 

Przewodniczący Rady odczytał: 

 zaproszenie dla radnych na Dzień Otwarty Szkoły Podstawowej w dniu 5 czerwca br.  

 sprawozdanie z realizacji rocznego Programu współpracy z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego w 2018r.   

 

14. Interpelacje, zapytania i wnioski. 

 

Radna E. Targiel zapytała, czy gmina może wystąpić do PKP o urządzenie przejścia przez 

tory kolejowe dla matek z wózkami i inwalidów.  
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Wójt odpowiedział, że można wystąpić z takim pismem, lecz jest to sprawa skomplikowana 

 i nie należy się spodziewać jej załatwienia. Bezpieczne przejście może się odbywać przez 

wiadukt.  

Wystąpiono do PKP o przekazania dworca kolejowego na rzecz gminy Kobiór. W 

odpowiedzi otrzymaliśmy informację, że do czasu zrealizowania projektu modernizacji linii 

kolejowej  

i związanej z tym przebudowy infrastruktury, nie jest to możliwe.  

Odnośnie przekazania przez PKP ul. Żelaznej, nasz wniosek został skierowany do Warszawy 

celem oceny przez ekspertów.     

   

15. Zakończenie obrad.  

 

Po wyczerpaniu porządku obrad, Przewodniczący zamknął sesję.  

 

Protokołowała Jolanta Niemiec. 

 


